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Vragen ex. artikel 44 van het regelement van orde van de gemeenteraad.
Aanpak van overlast op de Vechtdallijn

Zwolle, 11 december 2020

Geacht College van burgemeester & wethouders,

In de antwoorden op de vragen van de VVD over overlast en onveiligheid op de Vechtdallijn, waar 
reizigers en medewerkers mee te maken hebben, geeft het College alleen aan dat er geen 
vervoersverbod komt, maar dat eerst consequenties daarvan worden onderzocht. Dat stelde ons in 
de eerste plaats teleur. Immers, treinterreur pak je niet aan met slappe hap, maar met fors ingrijpen. 

In antwoord op Kamervragen over deze kwestie krijgen we een beeld dat ons meer gerust stelt. Ten 
eerste onderzoekt Arriva het opleggen van een reisverbod aan frequente overtreders op de 
Vechtdallijn. Daarnaast zet Arriva toezichthoudende medewerkers als duo’s in op de Vechtdallijn. 
Bovendien kijkt Arriva of zij een deel van de toezichthoudende medewerkers beperkte 
geweldsbevoegdheid kunnen geven. Ten slotte neemt men zich voor om via een pilot met een 
regionaal reisverbod in Oost-Nederland situaties aan te pakken waarin geweldsmisdrijven worden 
gepleegd.

Het is volstrekt onacceptabel dat asielzoekers die in Nederland worden opgevangen, of alle personen 
die zich daar schuldig aan maken, geweld gebruiken tegen het treinpersoneel tussen Zwolle en 
Emmen. Om dat aan te pakken is fors ingrijpen noodzakelijk en dus ook mogelijk. De mogelijkheden 
daartoe lijken ruimer dan het College in haar beantwoording schetst. Dat brengt onze fractie tot de 
volgende vragen.

1. Kloppen de acties die het Kabinet aangeeft zoals het reisverbod of extra 
geweldsbevoegdheden? Zo ja, is het College daar net als de VVD blij mee?

2. Is het College bereid om Arriva daar waar nodig actief te ondersteunen in de aanscherping 
van hun aanpak, bijvoorbeeld voor de veiligheid op en rond station Zwolle?

3. Wil het College de Raad informeren op het moment dat de uitkomsten van de verschillende 
aangegeven onderzoeken en pilot beschikbaar zijn? Kan daarbij inzicht worden gegeven in 
het Plan van Aanpak van vervoerders en betrokken partijen en de verdere stappen die 
worden gezet?

Namens de fractie van de VVD,

Johran Willegers 


